

《单词百科:statutes是什么意思?statutes怎么发音?statutes的解释和用法》

英语单词statutes是什么意思?statutes怎么读?statutes怎么发音?简答网为您整理了statutes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



statutes怎么读

statutes的读音:[s'tætʃu:ts]

statutes的意思

1、n.成文法(statute的名词复数);法令;法规;章程;

statutes的相关词组

- 1、statute of limitation 法定时效, 时效法;
- 2、statute mile 法定英里(=5280英尺, 约合1. 609公里);
- 3、statute book 法令全书;

4、statute books 法令全书(statute book的名词复数);

statutes的双语例句

1、The numerous existing statutes are complicated and poorly coordinated.

目前繁多的法令既十分复杂又缺乏协调.

2、Statutes are not to be presumed to derogate from international law.

不能认为制定法贬损国际法.

3、Generally these statutes apply only to wastes from reactors outside the enacting state.

总之,这些法令只适宜用在对付那些来自外州的核废料.

4、Penal statutes must not be given retroactive effect.

刑法不得溯及既往.

5、Statutes of limitations can create major difficulties in some states.

限制法令会在一些州造成主要困难.

6、In his later years he contributed to reforming statutes.

晚年他致力于法的修订工作.

7、Hence China has promulgated more than 30 relevant laws, statutes and regulations.

中国为此颁布的法律、法规和规章多达30余项.

8、Agency statutes and regulations are usually silent on this point.

在这一点上,机关的规章和条例通常保持沉默.

9、These statutes all offer some degree of protection to natural areas.

这些法令都不同程度地保护了天然区域.

10、In contemporary administrative practice, these conflicting concerns are addressed through a series of information disclosure statutes.

在当代行政实践中, 解决上述相互冲突的关切利益的办法是制定一系列信息披露法.

11、The Union's statutes forbade them from holding high office.

工会章程禁止他们担任高级公职.

12、I would like to direct your attention to chapter 711 of the Florida statutes.

我想提请你们注意一下佛罗里达州法规第七百一十一条.

13、Each agency is also restricted by the particular statutes governing its activities.

各个机构的行为也受具体法令限制.

14、Some state statutes impose special taxes, usually in the form of stamp tax , on sales of stock.

有些州的法规对股票销售征收特种税, 通常是以印花税的形式征收.

15、They overturned in 1923 state wartime statutes forbidding the use of foreign languages in school.

1923年,他们推翻了禁止在学校中使用外语的一些州的战时法令.

以上是简答网为您整理的statutes怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于statute

s的用法、statutes的释义、statut

es的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/statutes>